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van de Bestuursvergaderlngl gehoud.ou op Dinsdag 2 §eptember L952 in het club-
huis op het terrein "Levensmorge['f. ÀÍ\rezig zijn de Heren Bernink eu van ]on-
selaarl beiden met kennisgeving, terwijl de directeuul d.e heer Ver6eek om

circa 10'15 uur ter vergaderiug verschiint.

0m. 8.2! uur opent de voorzitter d.e vergadering en heet de aanwezigen harteLijk we1-

kom. HiJ hoopt dat allen een goede vacgntie gehad hebben en dat men door de rust g:e-

sterkt we6r aau het werk kan gaaa.Hij heri.nnert er voorts uog'eaa dat het komend.e half
Jaar belangrtjk voor de Eazenkamp belooft te wordea ea dat a1ler steur en medewerking
vereist zal zíin.
Hierna krtjgt de secretaris het woord voor het voorlezen van de notulen van de vorige
vergadering*'rrelke onveranderd- word'en g/oedgekeurd'
Ie voorzitter neemt dan het woord en brengt verslag uit van een bespreking welke ti hii
zelf en de heren Bennink, Grotenhuis en van lonselaar met de Heer Schuller gehatl heb-
ben. ïeze bespreking vond plaats op Yrijdag 29 Augustus.i.l. Bii d.it onderhoud b1eek,
d.at het advies van Kerk en ïÍíereld eindelijk was binnengekomenr doch dat dit niet aan
de gestelde verwachtingen beantwoorddo. Iaarom werd besloten, dit advies geheel terzij-
de ie schuiven en nu zo spoedig megelijk tot de aanstelling van eea gymnastiekleraart
liefst een M.0. krachtrover te gaan. Iamiddels zijn hiervoor 2 advertenties opgegeven
welke geplaatst zullen worden in "Richting'f en "de Lichamelijk 0pvoedingl'. Uit ean en
ander eoneludeerde de voorzitter, dat K+ï[ hier a1s een rem g'e]verkt heeft.
6ezien deze ontwikkellng; werd. voorts nog besloten om de geestelijke vorming een jaar
uit te stellen en het clubhuiswerk op de oude voet voort te zetten.
Ook had de Hr. Sebuller toegezegd, er voor te zul1en zolgen, dat een bedrag van f.63O.-
yoor de aaakoop van de schrijfmachine zou worden overgÈmaakt, terwijl d.an tevens een
bedrag van f. 500.- aan de Hazenkamp zou word.en overgemaakt voor diverse kleine ult-
SàY€Do
De verkeerde opstellidg van eeu d.er gasradiatoren in d.e nieuwe gymnastÍ-ekna.al en het
sehilderea hiervan was ook met d.e hr. Sebuller besproken, doch deze had gead.viseerd
dit met de aannemer van het werk te bespreken. Dit was inmid,dels gebeurd en ook tiit
zou in orde gebracht worden.De bouw van een toaeel in de grote zaaL had eveneeRs de
aandacht gehad. en nu bleek de heer Schuller bereidt te zijnr d.it nogmaals in over-
w+ging te nemen.
Ï*Íaar aanleiding van deze besprekiag meent de voorzittere d.at het het beste is, dit
jaar te trachteal ï)§. Luyendijk weer voor het clubhuiswerk te vragen. ÏJe Heer Y.d".
Vegte is het hier niet mee eeas, hij is van oordeel, dat wat Ds. Luyendijk gedaaa
freàft ook door eea ander uit de Hazenkamp gedaan kau worden. Àlvorens hier een be-
sluit getromen wordt zal met er zijn ged.achten nog eens over later- g,&à/:o

Voorts wil de Er. v.d. Vegte gaarne 2O §eptember a.s. met het clubhuislÀ'erk eterten.
Daar echter met het Centraal gebouw nog nÍet alles in orde is, za1 de Ï{eer Huisman

dit met de Hr. Sohulfer bespreken. Besproken za1 moeten wordenl de zondagschool over
te brengen naar een andere zaal, de aaaleg van stopcontacten, de aanschaf van een

kast eu de cantine inrichting.
Mooht een en ander lang op zich. latea wachten, dan kan vast gestart wordon in het
huidige clubhuis. ook krijgt d.e ïIr. v.d.. Vegte machtl§ing een voorlopige clubhuis-
commi.ssie samen te stéllen tot de najaars-vergadering. &rrixntrk Àan leden hiervoor
wordt gedacht aan Gemie l{azelaar, Trienske Tissinga eu §yne Yonk. Ook sal onder-
tÉssen uitgekeken worden naar èen geschikte leiderl zodat in de toekomst mogelljkf
rneerdere avonden per week gegeYen kunnen worden.
Ook aou de lír. r..à. Vegte gaarne speleu €.d. &snschaffen voor het clubwerk en vraagt
daaromr lvat hiervoor beschikbaar is. Eem word.t gezegd, zLila verlanglijstje maar eens

op te maken en het de volgende beetuursvergadering to overleggen.
Hierna krijgt de heer ldaassen het woord om zijn prrnten naar voren te brengen.
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IIet personeel van Sociale r,aken wll voor Zaterd.ag^2p November a.s. het st. l*íioolaas-
costuum van de Hazeakamp huren. lit is accoord eËoprijs wordt bepaald op f. Iï.-
fren plan rpr oln een commlssie te vormen met 2 of 3 bestuursled,en plus diverse 1ed.en
vaa de verschillend.e nevensporten voor het uitwerken van enige jubileumtournooien
word.t aangehouden tot de volgende vergaderlng met d.e Feestcommissie.
De aankkop van een nieuwe tafeltennistafel kan doorgaan als kr d-e f. 500.- van de Hr.
Schuller binnen is, ïe aankoop zal geschieden in overlag met d.e Hr. piebenga. lit
seizoen zullen de wedstrijden gespeeld worrlen in het Ceutraal Geborlw en wel op Zatec-
d.agavond. HÍervoor is tle gymnstiekzaal beschikbaar. Ï7el moet hier dan nog eea stop-
contact aangelegd worden.
I{et instelLen van een srraarsysteem yoor de hoakbal afd.el1ng (voor aankoop hand.schoenen)
en de Juniores Honkballers en softbalsters voor het vormen yan een reiskas, wordt aan-
gehouden tot de volgende vergadering, da,ar de voorzitter zicb hieroyer eerst wi1 hrr:trl
beradea.
In aansluiting hierop eomplimenteert d.e Voorzitter d.e honkbal afdeling voor het goede
verloop van het honkbalseiaoet. Hij wijst er echter op, dat het gedrag ran de honk-
ballers goed moet blijvenr zowel in de houding op het veld a1s de uitlatingen in en
om het ve1d. Ïit is aI een stuk bater geworden, doch we zíjn er nog niet. Voorts merkt
htj opr dat honkbal een mooie sport is, doch dat daardoor d.e andere sporten niet op de
aehtergrond moeten raken,
Yervolgens komen eaige aangehouden punten uit vorige vergaderingen tern sprake:
ïe aankoop van een nieuwe springkast. Dit kan d.oorgaan en zal d.oor d.e voorzitter be-
steld worden bij de fa. Aug. Groen. Ie kosteu zullea f. 236.- bed.ragen.
Ket de keuring van de leden zaT nu ook weer begonaea ,rorden. Zod.ra alle groepen ge -controleerd zijn s zaJ het kaartsysteem begewerÈt worden, vraarne de kwitanties met d,e
kwitanties voor het laatste kwartaal van de contributie te gelijk geind zu1len worden.
§eze regeling z,al nog in het maandblad bekend gemaakt worden.
De feestmid.óag voor de jongeren zal ook deze maand nog éfegeven worden in het militair
tehuis.lJe Hr. Grotenhuiis za1 zich voor het afspreken van de datum en de film in ver-
bindiag stellea met de Hr. van '#eelde. Als aanvulling op het progranma wordt gedacht
aan een goochelaar.
lïr ontbreken nog ) Hazen aan de honkbalkleding. Mw, Jaspers zal h,{w. lran GeeI vragen of
d.eze er misschien uog een heeft.
Voor het bestellen van enige Hazenkampvl"aggen 1.v.flt. het 2) j. bestaan zal prijsopsave
g:evraagd worden bij de Twentse vlaggen industrie.
Het verhogen vaa de brandverzeleing en het sluiten vatl een inbraakverzekering is in
bewerking, terwijl het opstellen van een arbeidscontract voor de Hr. Yerbeek zo spoe-
dig nogelijk ter hand genomen zal wo?den.
Ie Hr. llerbeek is inmiddel-s ter vergadering gekomen en de Voorzítter d.ee1t hem rsÈ* made
dat hij een verzoek vaa d"e ïIr. v.d-. Dennen heeft gekregen of de Eazenkamp met een vlag-
geagroep kan deelnomen &an het defil6 met rle iievrijdingsfakkel op Yrijdag 19 Septo &ose
Orn 6 uur zou vertrokken moetea word.en. ï)e Hr. Verbeek heeft nog 2 lessen op d-ie avond
en kaa d.us zelf niet mee. J)e. Hr. en ïr{w. Maassen zullen de leiding op zich nemenl ter-
wijl aan de I{r. v.d. Dennen nog: nad.ere inlichtlngen geyraagd zu11en worden.
Voor de groepsfoto op li) Sept. &os. ïroïd.t nog bepaald, dat alle ledea in sporttenue
moeten komenr ter*ijl het bestuur'ri{ burger" zaJ. verschijnea. Okk zal et nog een af-
zoaderlijke foto van het bestuur gemaakt yyorden,
Dit jaar za1 er geen toneelavond moer gegeven wordea. 'del ligt het ln de bedoelÈng van
de Hr. i$eerens om in l{ovember een dansavond te houden waarbi.j verschillende sketches
opgevoerd zullen worden. Iit om gegadigden rroor d"e revue te testen. Met de Hr. Meerens
zal nog overleg gepleegd worden.
De Vooraitter vraagt d.e Iïr. Verbeek of het programma, voor de uitvoering al klaar is.
Dit blijkt het geval te zija en za:-. door beid.e heren nog nader beheken worden.
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De Hr. Grotenhuis deelt mede, dat hij de conclerÉle'ran d.e Hazenkarnpschool deze zomer
niet heeft doorbetaald. öeze man heeft zíchl eehter zeer verdienstelijk gemaakt met
het schoonmakeu van d.e toestellen en hij stelt daarom voor hem een bedra6l van f. 1O,-
a1-s vergoeding te geven. I)it is accoord. 0v6r de temeinknecht is men niet al te best
te spreken, doch dit zal nog even aangeken worden. Voorts is d,e Hr. #rotenhuis van
menÍng:e dat er veel te veel thee gebruikt word.t in het clubhuis'op de zaterdagmiddagen.
ïle thee is bestemd voor de spelers. l'{illen andersrthee gebruiken, da.n zu}len ze cïit
moeten betalen.
§en nieuwe bal voor de voetbalafdelÍng wordt voorlopig afgewezenr torwijl men van
mening is, dat er meer toezicht op de voetbal-afrreling gehouden moet worden.
L{w. Jàspers deelt medeT dat zij bij d.e honkbalwed.strijd Nijmegen-Antwerpen entree heeft
moeten betalen. Als bestuurslid zijnde, vindt zij dit niet iuist. Ie Yoorzitter is het
hiermede sen§. Het terrein rverd gratis ter beschikking gesteld en dan mogen er geen

aa entreegelden geheven worden. Iit moet dan eerst gevraagd wordenn of er moet huur
voor het iegein betaald $rorden. Hier moet niet gedacht worrlen, dat de l{azenkarnp de

zaak wel weer opknapt. r,*le l1r. \rerbeek za1 dit ter kennis brengen aan de rayon-commis-
si.e afd. Nijmegen van de K.N.II.B.
De Hr. i/erbeek deelt mede, riat de spe.arkaarten verkoop stukken beter begint te 1open.

Ook enige bestuursleden hebben ciit al bemerkt.
Xe veren van de veerplank zijn te slap geword"en. In overleg met de Hr. Vogel kunnen
deze waarschi.jnlijk gratis op het laboratorium van \ïil1em Smit Transformatorenfabriek
gehard worden. Hiermede gaat het Bestuur natuurlijk accoord.
Hockey is een heel eÍnd verlopen. ïe Hr. Verbeek wi1 daa-rom voor deze winter met de

dames overschakelen op handbal. lJit is accoord, terr,'ij1 een handbal hiervoor aange-
kocht kan worden.
Niets meer aan de orde zijnd.e sluit de voorzitter te LL.25 uur de vergadering.


